
Referat fra skolebestyrelses – temamøde d. 12.12.2024 

Afbud fra: Ronark, Ilknur.  

Kort nyt fra 

Elevrådet:  

- Ide til elevrådet til udskolingsfesten: Team med lande – fra det land man stammer fra.  
- Ønske om at kunne komme i salen i pauserne   
- Vi skal være opmærksomme på dem der er over i Hedelyparken  

Forældre:  

- Skolerådet mødtes til et møde for kun skolerepræsentanter  
o Drøftelse af specialundervisningsmidlerne – der ses på 3 modeller (en central, en 

decentral og en hybrid) 
o Hørringsperiode 8-22 januar  
o Bliver besluttet i starten af februar hvilken model man vil følge  

- Skolebestyrelsen har forkælet lærerne med flødebollerne  

Medarbejdere og ledelse:   

- Pt bruges der pausetid på at være obs på Hedelyparken.   
- Den nye ledelse er kommet godt fra start – vi arbejder på ensartethed, ro og overblik   

 

Skoleudviklingssamtale ( bilag sendt ud til sidste møde) kort oplæg v/Dorthe + 1 times drøftelse afsat 

punktet er beskrevet i dagsorden fra d.28.11. 

- Udeskole fokusset er et godt og fedt tiltag – det giver utrolig meget.  
- Der er stor tillid til at den vej skolen (personalet) ønsker, er den vej man skal gå.   
- Se bilag. 

 

Sammen om skolen ( bilag vedhæftet - fra s.12, bilag 1 i budgetforliget) kort oplæg v/ Dorthe + 1 times 
drøftelse afsat 

- Præsenteret.  
- Se bilag. 

 

Punktet er et dialog-punkt hvor vi drøfter hvordan vi kan se for os, at sammen om skolen skal 
udmøntes på Hedelyskolen ( dette er det første af flere møder om punktet) 

  

Eventuelt  

- Hvordan vikardækkes valgfag?  
o Ønske om kommunikation  



Fremtidige punkter  

- Valgfag 2025  

 

Højdepunkter fra mødet: 

- Skolen skoleudviklingssamtale blev præsenteret og drøftet 
- Sammen om skolen blev præsenteret   
- Se bilag til de ovenstående punkter    


